
 

 

ΜΙΧΑΛΗΣ ΚΑΤΡΙΝΗΣ 

Βουλευτής Ηλείας 

Κίνημα Αλλαγής 
                                                                                                      Αθήνα, 25.01.2021 

                                                  ΕΠΙΚΑΙΡΗ ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς την Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων κ. Κεραμέως 

ΘΕΜΑ: Επιτακτική η ανάγκη ενίσχυσης του τμήματος Μουσειολογίας στον Πύργο 

Το τμήμα Μουσειολογίας του Πανεπιστημίου Πατρών, με έδρα τον Πύργο,  είναι το 

μοναδικό προπτυχιακό τμήμα στην Ελλάδα με αντικείμενο τις μουσειακές σπουδές, 

λειτουργώντας ήδη με 500 ενεργούς φοιτητές τα τελευταία δύο έτη. Επιπλέον, παρά 

το γεγονός ότι είναι στελεχωμένο με δύο, μόλις, μέλη ΔΕΠ, έχει επιφορτιστεί με την 

επιστημονική και λειτουργική ευθύνη 1100 φοιτητών του  (καταργηθέντος) τμήματος 

ΔΟΕΠΤΜ του πρώην ΤΕΙ Δυτικής Ελλάδας, μέχρι την  ολοκλήρωση των σπουδών 

τους. Πρόσφατα, ο πρύτανης του Πανεπιστημίου Πατρών  με την διοίκηση του 

τμήματος, απέστειλαν επιστολή στο υπουργείο Παιδείας, ζητώντας «ειδική γραμμή 

στήριξης» για την εύρυθμη και αυτοδύναμη λειτουργία του τμήματος, επιστολή που 

συνυπέγραψαν με αναφορά τους όλοι οι βουλευτές της Ηλείας. Ταυτόχρονα, εύλογη 

είναι η ανησυχία στην κοινωνία του Πύργου, ενόψει και της επικείμενης αξιολόγησης 

από την Εθνική Αρχή Ανώτατης Εκπαίδευσης (ΕΘΑΑΕ), διαδικασία απαραίτητη μεν 

για τη διασφάλιση της ποιότητας των σπουδών, η οποία, όμως, θα γίνει σε ένα τμήμα 

το οποίο δε στηρίχθηκε ανάλογα από την προηγούμενη διοίκηση του Πανεπιστημίου 

Πατρών ώστε να αξιολογηθεί για τις προοπτικές και τη δυναμική του. 

 

Ερωτάται η κ.Υπουργός  

1. Προτίθεται στελεχώσει με μόνιμο ακαδημαϊκό προσωπικό το τμήμα και να 

ενισχύσει το Πανεπιστήμιο Πατρών για την πρόσληψη διδασκόντων (ΠΔ 

407/80, υπότροφοι), ώστε να καλυφθούν οι εκπαιδευτικές ανάγκες των 1600 

φοιτητών; 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ

Αριθμ. Πρωτ. ΕΠΙΚΑΙΡΩΝ ΕΡΩΤΗΣΕΩΝ:

341

Ημερομ. Κατάθεσης:

25/1/2021

Ώρα κατάθεσης:

09:06'



2.Θα εγκρίνει δύο θέσεις ΕΤΕΠ, δύο θέσεις διοικητικού προσωπικού, 

ολοκληρώνοντας και τις εκκρεμεί; μετατάξεις εκπαιδευτικών σε θέσεις ΕΔΙΠ; 

 

 

   Ο Ερωτών Βουλευτής 

 

Μιχάλης Κατρίνης 

 

 




